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Datum:  2017-02-15 kl 18:30 till 21:05 
Sammanträde: Föreningsmöte 
Plats:  SDF:s verksamhetslokal, Palmfeltsvägen 15 
 
 
 
Ordförande:  Ola Lundström t.om. §8.            Pontus Degsell fr.om. §9. 
 
 
Sekreterare:  Mona Riis 
 
 
Justerare:  Erika Lindberg och Britt Karmgård   
  (Erika ej närvarande vid rösträkning vid §8) 
 
Antal medlemmar:  66 medlemmar 
 
 
 
§01. Föreningsmötets öppnande 

Ordförande Ola Lundström hälsade alla välkomna, speciellt varmt välkomna till 
hedersmedlemmarna Kurt Linfors och Gunilla Wågström Lundqvist. 
 

  

§02. Val av justerare tillika rösträknare 
 
Mötet beslutar att 
välja Britt Karmgård och Erika Lindberg till protokolljusterare tillika rösträknare 
 

  

§03. Fastställande av dagordning 
  
Mötet beslutar att 
arbeta enligt följande dagordning; 
 
01. Föreningsmötets öppnande  
02. Val av två justerare tillika rösträknare 
03. Fastställande av dagordning  
04. Uppföljning av tidigare protokoll 
05. SDF:s valberednings information 
06. Preliminär årsredovisning  
07. Styrelsens meddelande 

1. Vårens verksamhet 
2. Avtackning 
3. SDF:s Facebookgrupp 
4. Nya öppettider 
5. Kontaktvägar 
6. Lokalbokning 
7. Toalettrenovering 

08. Val av SDF:s ombud i SDR kongressen 
09. SDR:s valberedningsförslag  
10. Övriga frågor 
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                      1. Hiss (Marie Lindbäck) 
                      2. Turkos färgnummer (Marie Lindbäck) 
                      3. Toaletterna (Cornelius Alexandru) 
                      4. Teckentydaren (Erika Lindberg och Nelly Nordell) 
                      5. Kyrkan (Erika Lindberg) 
                      6. Turkos Taxi (Gunilla Wågström Lundqvist) 
11. Nästa föreningsmöte 
12. Avslutning 
 

§04 Uppföljning av tidigare protokoll 
Klädhängarna måste justeras så att det blir lägre o lättåtkomligt för pensionärer. 
SDF berättar att vi har pratat med medlemmen som tog upp ärendet då det 
redan finns justebara höjder på vår befintliga klädhängare och vi har justerat den 
så att en av dem kan man hänga kappor medan den andra har två höjder varav 
den ena lägre och lätt att nå. Det visade sig att den fortfarande var högt, vi 
kommer att justera den ytterligare 10 centimeter ungefär. 
 
Mötet beslutar att 
Tacka för informationen.  
 

  

§05. SDF:s valberednings information 
Nomineringslista för Stockholms Dövas Förenings styrelse 2017-2018 
Valberedningen, bestående av Gull-Britt Lindahl, Alf Karlsson och Adele 
Lindfors, presenterade vid föreningsmötet den nomineringslista som 
valberedningen kommer att lämna till årsmötet den 18 mars. Motkandidat kan 
lämnas till valberedningen antagligen personligt eller skriftligt fram tills årsmötets 
öppnande. Valberedningen föreslår en styrelse med 7 namn vilket kan beslutas 
först i årsmötet. 
 
De som är i tur att avgå ur den sittande styrelsen är: 
Ordförande  Ola Lundström 
Styrelseledamöter Charlotte Eriksson 

Nadi Farkas 
Florin Tirnovan 

 
Valberedningen föreslår följande personer till att ingå i styrelsen: 
Ordförande (1 år) Joakim Hagelin Adeby (nyval) 
Styrelseledamöter (2 år) Ragnar Veer (nyval) 
                                           Charlotte Eriksson (omval) 
Styrelseledamot (1 år)       Jamila Ouahid (fyllnadsval) 
Följande har ett år kvar på sitt mandat: 
Styrelseledamöter Tarek Abdellatif 
                                            Kaj Renner 
                                            Pontus Degsell 

 
Som revisorer för föreningen föreslår valberedningen: 
Ordinarie 
Auktoriserad revisor Johan Engdal, Sonora Revision AB (omval)  
Förtroendevald revisor Daniel Littorin (nyval) 
Ersättare 
Auktoriserad revisor Tjänsteman i Sonora Revision (omval) 

 Bil.  
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Förtroendevald revisor Gustav Wahlgren (nyval) 
 
Mötesordförande              Britt Karmgård 
Mötessekreterare              Mona Riis 
  
Diskussion: Sven-Emil Karmgård påpekar att man behöver tänka på 
värdonsdagana och att det kan belastas om det blir bara 7 och inte 9 ledamöter. 
 
Mötet beslutar att 
Tacka för informationen. 
 

§06. 
 

Preliminär årsredovisning 
Styrelsen genom kassören Pontus Degsell presenterade en sammanfattning av 
den preliminära årsredovisningen för 2016 för SDF och byggnadsföreningen. 
Dessa ska tas upp och godkännas på årsmötena för båda föreningarna den 18 
mars. Allt kommer att finnas på hemsidan senast den 4:e mars att hämta 
inklusive verksamhetsberättelsen. Avsättningar på 395 000 har gjorts med den 
preliminära överskottet till ändamålet Jubileumsåret 2018 varav 200 000 för 
festen och 195 000 för boken. Överskottet slutade på 130 537 kronor. 
 
Mötet beslutar att 
Tacka för informationen.  
 

  

§07. Styrelsens meddelanden   
07.1 Vårens verksamhet 

Vik. verksamhetsledare Ola Lundström presenterade vårens verksamhet hos 
SDF. Se även i föreningens kommunikationskanaler för fullständig information. 
 

  

§07.2 Avtackning 
SDF tackar Barbro Almquist för sin tid i informatörnätverket med  
ett presentkort. 
 

 

§07.3 SDF:s nya Facebookgrupp 
SDF har nu en egen Facebook grupp för endast medlemmar. Man 
vill gärna att fler medlemmar klickar sig in i gruppen. Denna grupp 
kompenserar FirstClass forumet. 
 

 

§07.4 Nya öppettider 
Vi kommer att från och med 22 februari öppna klockan 18:00 för 
onsdagskvällverksamheten istället för kl 18:30. Cafet är öppet som 
vanligt kl 13:00 med middagservering kl 17.00 sen börjar 
verksamheten kl 18:00. Det blir en prövotid till sommaren så 
utvärderas det innan höstterminen. Kom gärna med synpunkter 
om tidsändringen under vårterminen. 
 

 

§07.5 Kontaktvägar 
Man vill påminna er om att ni kan nå all personal via SDF.namn i 
skype samt även bildtelefon centralt och till all personal utom 
verksamhetsansvarig som däremot har texttelefon. 
Kontaktuppgifter ser ni på hemsidan i ”om oss”- fliken.    
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§07.6 Lokalbokning 

SDF har fina lokaler och dessa kan bokas av privata personer eller 
andra inom länet och därför har vi utvecklat en bokningssystem för 
lokalen och cafeterian. Vill ni boka lokal för t.ex. kalas eller bröllop 
så går ni in direkt till hemsidan www.stockholmsdf.se/lokalbokning 
och bokar där enkelt. Behöver man cafebeställningar i anslutning 
till lokalbokningen finns där även ett formulär för cafebeställning. 
 

 

§07.7 Toalettrenovering 
Vi har sökt medel om att renovera vår handikapp WC i 
verksamhetslokalen samt i kansliet och personal toaletten. Vi 
kommer att renovera kansliets under perioden 20 mars – 14 april 
och personalen använder därför toaletterna i verksametslokalen 
under den tiden. Handikapp WC i verksamhetslokalen görs under 
våra stängningstid i sommar. 
 

 

§ 08. Val av SDF:s ombud i SDR kongressen 
SDR:s kongress sker den 16-18 juni 2017 och SDF har rätt att skicka 7 ombud. 
SDF:s styrelse föreslår 3 ombud reserveras för två från styrelsen och en från 
kansliet och 4 ombudplatser väljs på föreningsmötet. 
 
Diskussion: Linnea Karmgård föreslår att då ombudantalet minskats att man 
reserverar endast 2 till styrelsen och kansliet och släpper 5 stycken till 
medlemmarna. Elsa Brunemalm föreslår att det blir enligt styrelsens förslag men 
med tillägget att deras tredje person lämnas till SDUR:s styrelse för namnförslag 
då man säkerställer att ungdomar får inflytande. Gull-Britt Lindahl föreslog att 
utöver de sju namnen kunde en ungdom vara observatör. Henrik Sundqvist 
informerade att observatörer endast kan skickas om det är ett ensamt ombud 
från föreningen vilket innebär att SDF inte kan ha en observatör då vi har sju 
ombud. Däremot är kongressen öppen för alla så ungdomar kan komma och se 
på. Gull-Britt Lindahl tog tillbaka sitt förslag.  
Röstning mellan styrelsens förslag och Linnea Karmgårds förslag samt Elsa 
Brunemalms förslag skedde. Elsa Brunemalms förslag fick majoritet, fyra ombud 
från medlemmar, tre ombud reserveras till styrelsen/kansliet varav den ena 
platsen ges till SDUR. 
 
Sen kom intresseanmälningar till att vara ombud, varje intressent fick kort 
presentera varför denne önskar vara ombud. 
 
Ragnar Veer (ej närvarande, via Pontus Degsell) har meddelat intresse då han 
ansåg att SDR behövde förändras och utvecklas. Det är inte bra som det är idag. 
 
Isabel Engwall vill bidra med sin erfarenhet då hon går på politiska 
påverkanskurser med hörande funktionsnedsatta och dessutom vill hon lära sig 
hur det är att vara ombud. Är mycket aktiv inom dövrörelsen på olika sätt, 
skapar ofta opinioner.  
 
Linnea Karmgård har arbetat med CODA projektet i 2 år och en av SDF:s 
motioner handlar om CODA och det är den hon vill bevaka och vad hon 
brinner för. Hon jobbar dessutom nära föreningen till vardags och har insyn i 

  

http://www.stockholmsdf.se/lokalbokning
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SDF:s verksamhet och därmed arbeta bra med SDR:s motioner och 
propositioner. 
 
Erika Lindberg brinner för språkdeprivationsfrågor och även inom sociala 
frågor, arbetsmarknadsfrågor, äldrefrågor och psykiatriska frågor. Är själv 
involverad i några av SDF:s motioner. Menar att det är viktigt att lyfta dessa 
frågor som SDR ofta glömmer då de fokuserar sig mycket på teckenspråk och 
barns rätt till teckenspråk, det är bra men andra frågor är viktiga också. 
 
Malin Kvitvaer ser sig som en aktiv föreningslivmänniska, har varit med mycket i 
många år. Är själv nominerad av valberedningen till att sitta som ledamot i SDR. 
Ser sig som länken mellan ungdomar och vuxna.  
 
Urban Mesch är egentligen en föreningslivsmänniska mestadels inom idrotten 
och kom ikväll bara för att lyssna men halkade in som ett förslag till ombud. 
Anser dövrörelsefrågor viktiga och skulle ha tid och hjärta att vara ombud. Blir 
dock inte ledsen om han blir bortröstad då han ”halkat in” i listan. Betonar dock 
vikten av könsfördelningen inom ombuden. 
 
Sven-Emil Karmgård har tidigare varit ombud och tror det är bra med någon 
som har erfarenhet av ombudarbetet i gruppen och dessutom mycket kompetent 
inom stadgefrågor vilket SDR kommer att lämna en proposition om.  
 
Röstning skedde sluten för vilka ombud som får dessa 4 platser. Det inkom 66 
röstlappar. 
 
Då Erika Lindberg är rösträknare behöver man byta rösträknaren i denna punkt 
då rösträkningarna involverar Erikas namn. Ola Lundström, mötets ordförande, 
hjälper Britt Karmgård att räkna rösterna. 
 
Mötet beslutar att: 
Välja Sven-Emil Karmgård, Linnea Karmgård, Malin Kvitvaer och Isabel 
Engwall till ombud för SDF i SDR:s kongress. Reserv blir Erika Lindberg.  
 
Uppdra SDF:s styrelse att välja 2 ombud från styrelsen och kansliet samt ge 
SDUR 1 ombudplats. 
 

§09. SDR:s valberedningsförslag 
SDR har inkommit med ett förslag för styrelsen och kongressfunktionärer. 
 
Ordförande: Ola Lundström 
Vice ordförande: Anne-Maj Magnström 
Ledamöter: Malin Törby Vuksa, Johanna Björck, Malin Kvitvaer, Lolo 
Danielsson samt en vakant plats. 
 
Diskussion: 
Alla berörda i valberedningens lista och SDR:s valberedning som finns på plats 
lämnar rummet. 
 
Nelly Nordell: Har läst Facebook och menar att det är underligt att 
valberedningen valt att ha en vakant plats trots Mattias Hellöre tackat ja att 
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fortsätta och han har den ekonomiska kunnigheten som saknas i valberedningens 
förslag. Vill se Mattias namn fylla den vakanta platsen. 
 
Britt Karmgård: Den sittande tf. ordföranden Henrik Sundqvist har gjort ett bra 
arbete och menar att det känns naturligt att han ska sitta kvar 4 år till då han även 
tackat ja att fortsätta. Efterlyser underlag till hur SDF har arbetat med 
namnförslagen till valberedningen tidigare. Pontus besvarade att det var en SDR 
diskussionskväll och även fåtal kom till föreningsmötet – det blev få namn som 
föreslogs och tillfrågades. SDF lämnade Ola Lundström som huvudförslag till 
ordförande posten. Britt menar att föreningsmötet borde ha tagit detta beslut 
och anser att det ska beslutas idag gällande SDF:s huvudförslag till 
ordförandeposten. 
 
Gunilla Wågström Lundqvist: Det har arbetats mycket med Nya Vindar inom 
SDR och det är viktigt med kontinuerlighet i frågan därför känns det bra om den 
sittande styrelsen som vill vara kvar ska vara kvar som exempelvis Henrik 
Sundqvist, Malin Törby Vuksa och Lolo Danielsson. 
 
Helen Molnar: Hur är det tänkt gällande Sven-Emil Karmgård som 
kongressordförande nu när han blivit valt till ombud? Pontus svarar att Sven-
Emil Karmgård förmodligen kommer att välja position. 
 
Gull-Britt Lindahl: Som svar på Helen kommer Sven-Emil Karmgård att lämna 
sin plats som kongressordförande om han ska vara ombud, det blir naturligt! Vill 
poängtera att en diskussionskväll som det som skedde i hösten egentligen inte 
har mandat att rösta fram personer till SDR kongress, det borde ha beslutats på 
ett föreningsmöte. 
 
Pontus Degsell: Tiden är knapp och troligen kan vi inte rösta fram ett resultat 
idag och det är bra om diskussioner kan föras men att ett beslut kan ske den 29:e 
mars då den kanske kan bli ett extra föreningsmöte. 
 
Linnea Karmgård: Tycker att det finns tid kvar att diskutera detta då övriga 
frågor och annat kan skjutas upp.  
 
Sven-Emil Karmgård: Tycker också att man ska rösta ordförandeposten idag. 
 
Elsa Brunemalm: Tycker att beslutet om att rösta idag är för brådskande. Vi 
behöver känna på pulsen hos andra dövföreningar, hur de resonerar i 
valberedningens förslag. Vi behöver lugn och ro fundera över fler namn samt är 
det inte bråttom att lämna motkandidat förrän dagen innan kongressen.  
 
Isabel Engwall: Vad menades det med ”brådskande” – kan Elsa utveckla detta? 
Elsa förtydligade sitt svar. 
 
Britt Karmgård: Vänta till maj föreningsmötet? Det är för långt fram i tiden! Vi 
är en stor förening och många ser upp till oss och det gäller att vi har klarhet i 
vem föreningen stödjer i ordförandeposten redan ikväll på föreningsmötet som 
har mandat att rösta fram en. 
 
John Malmlund: Många är närvarande här speciellt enbart för frågan om SDR 
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valberedningens förslag och därför ska man ta tillvara på chansen att få 
demokratiskt rättvist röstning idag. 
 
Elsa Brunemalm: Vill föreslå att man kan se den 29:e mars som ett extra 
föreningsmöte på så sätt är det i god tid ändå och blir demokratiskt rätt med 
föreningsmötes beslut. 
 
Nelly Nordell: Vill återigen betona att hon anser att Mattias Hellöres namn ska 
föreslås på den vakanta platsen. 
 
Mats Jonsson: Det är bra att ha klarhet i hur stor stödet respektive 
ordförandeförslag har för att senare under ombudarbetet för föreningen att 
kunna rekrytera folk då många kanske vill främst veta vem som leder förbundet 
innan de tackar ja till ledamotplatserna. Därför ansåg han att en röstning idag 
skulle underlätta framtida arbetet med övriga ledamotval. 
 
Linnea Karmgård: Betonar att man redan vid fastställande av dagordningen 
begärde byte av två punkter – Övriga frågor och SDR:s valberedning presenterar. 
Det finns en anledning – folk har kommit hit för att få sin röst hörda idag. 
 
Laith Foad Fathulla: Jag tror det är viktigt att man får en tankeprocess innan man 
behöver rösta. Jag tycker man ska vänta tills den 29:e mars då det inte är 
brådskande. 
 
Omröstning om det blir röstning idag eller den 29:e mars gällande enbart 
ordförandeposten. 
Majoritet valde att rösta idag. 
 
Henrik Sundqvist föreslås motkandidera Ola Lundström som ordförande då han 
idag är tf. ordförande och har fungerat bra samt tackat ja. Det innebär att det 
finns två namn föreslagna för ordförandeposten hos SDR att rösta mellan. 
 
Votering begärdes. 61 röstlappar inlämnades och räknades. 4 röstade blankt, 36 
röstade på Henrik Sundqvist och 21 på Ola Lundström. 
 
Mötet beslutar att: 
Välja Henrik Sundqvist som SDF:s förslag till SDR:s förbundsordförande. 
 
Uppdra ombuden att arbeta med motkandidatprocessen. 

  
§10. 
 
 
§11. 

Övriga frågor 
Alla övriga frågor bordläggs till föreningsmötet 17 maj. 
 
Nästa föreningsmöte 
 
Mötet beslutar att 
Nästa ordinarie föreningsmöte blir den 17 maj kl 18:00. 

  

 
§12. 

 
Avslutning 
Mötesordförande Pontus Degsell avslutade mötet, tackade alla närvarande 
medlemmar och önskade alla en fortsatt trevlig kväll.  

  



STOCKHOLMS DÖVAS FÖRENING 
Protokoll fört vid föreningsmöte 15 februari 2017 

 Justeras: 8/8 

 


	Mötet beslutar att

